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Till Gatu- och  fastighetskontoret 
 
Synpunkter på ärende i Gatu- och fastighetsnämnden om 
förslag till parkeringsstrategi för Stockholms city 
Handikapprådet ställer sig positivt till att en 
parkeringsstrategi tas fram och önskar delta som  
samrådspartner i detta arbete.  
 
Rådet vill redan nu framföra följande.  
För många personer med funktionshinder är bilen ett 
nödvändigt hjälpmedel för möjligheten att kunna ta sig 
fram på ett självständigt och smidigt sätt. Det kan röra 
arbete, möjlighet att komma till affärer, fritidsaktiviteter 
etc.  
 
När det tas fram en strategi för parkering är det därför av 
största betydelse att behovet av handikapparkerings-
platser mm tas med i planerna och uppföljningen. 
 
Den teknik som finns att tillgå, och som ständigt 
utvecklas, bör användas. Det skulle t ex vara bra att i 
bilen kunna avläsa var lediga parkeringsplatser finns. 
Bättre metoder för att motverka att obehöriga parkerar på 
handikapparkeringsplatserna bör också tas fram.    
 
Ett stort problem är möjligheten att parkera på tomtmark. 
När staden överlåter mark bör det i avtalen skrivas in att 
det behövs handikapparkeringsplatser och att 
biljettautomaterna ska vara tillgängliga.  
 
Enligt uppdrag 
 
Ken Gammelgård 
Ordförande 


